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需要办理认证的国家和地区

目前，需要颁发使领馆证书的国家和地区主要分布在南美、中东、非洲等国家和地区，其他一些欧美国
家也加入了行列，主要包括阿根廷、阿联酋、秘鲁，巴西、科威特、哥伦比亚、厄瓜多尔、阿曼、伊朗
、泰国、菲律宾、伊拉克、约旦、土耳其、印度、俄罗斯、埃及、墨西哥、沙特阿拉伯、卡塔尔、玻利
维亚、希腊、波兰、利比亚、丹麦、西班牙、叙利亚、巴基斯坦、缅甸、智利、委内瑞拉等。

The country that needs to deal with attestation and area

At present, countries and areas in need of embassies and consulates certificate are mainly distributed in South
America, Middle East, Africa and other countries and regions, some other European and American countries have
joined the ranks, including Argentina, the united Arab emirates, Peru, Colombia, Ecuador, Brazil, Kuwait, Oman,
Iran, Thailand, the Philippines, Iraq, Jordan, Turkey, India, Mexico, Russia, Egypt, Saudi Arabia, Qatar, Bolivia,
Denmark, Spain, Greece, Poland, Libya, Syria, Pakistan, Burma, Chile, venezuela and so on.

我国内地文书送国外使用，办-理领事认证对文书有何要求？

答：根据司法部有关规定，涉外公证/书只能由涉外公证处出具，在证词、格式、用纸等方面都有专门规
定，而且必须有译文。普通公证/书不能办-理领事认证，不能送往国外使用。此外，对申请办-理领事认
证的涉外公证/书和商业文书，不同的文书使用国驻华使领馆在审核时有不同的要求。外交部领事司会及
时将所掌握的外国使领馆的新要求通报有关文书出证主管机*关，提醒其在出具文书时考虑文书使用国的
相关要求。因此，当事人在向有关机构申请出具文书时，应该明确告知文书拟送往使用的国家、使用目
的及其他相关信息，以便相关机构准确出。



Answer: according to the relevant regulations of the ministry of justice, foreign-related notarization/book can only be
issued by foreign-related notary office, in the testimony, format, paper and other aspects have special provisions, and
must have a translation. General notarization/documentation is not available - certified by the consul general and
cannot be sent abroad for use. In addition, Chinese embassies and consulates in China have different requirements for
the application of foreign-related notarization/documents and commercial documents. The department of consular
affairs of the ministry of foreign affairs will inform the relevant authorities of the new requirements of foreign embassies
and consulates in a timely manner, and remind them to take into account the requirements of the countries using the
documents when issuing them. Therefore, when the parties apply to the relevant institutions for the issuance of
documents, they should clearly inform the country to be sent to the instrument for use, the purpose of use and other
relevant information, so that the relevant institutions accurately out.
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